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                                                           ZAPISNIK                                      
                                       sa 30. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta   
                      održane dana 11.12.2019.  u vijećnici Općine Šolta 
 
        ZAPOČETO U 10:03 SATI 
 
 
NAZOČNI:  Ante Ruić, Zvjezdana Jelinčić, Boris Gabela, Vicko Kaštelanac, Inga Tomić-Vrdoljak, 
Branka Weber, Ćiril Kalebić, Tihomir Glavurtić i Goran Tvrdić 
 
SJEDNICI JOŠ NAZOČUJU:  Nikola Cecić-Karuzić, ing., načelnik Općine Šolta, mr.sc.Nataša 
Nazor Jovović, dipl.iur, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, Željko Zlendić, dipl.ing., zamjenik 
načelnika Ante Blašković-Čoča, predsjednik M.O. Gornje Selo, Josip Bezić – predsjednik ŠGZ Olinta 
 
NENAZOČNI: Vojka Tomić i Vicko Buktenica 
 
ZAPISNIČAR: Welda Begović 
 
Sjednica se tonski snima. 
 
PREDSJEDATELJ: Ante Ruić 
 
AD 1.) Usvajanje dnevnog reda 

 
Predsjedatelj konstatira da je na sjednici prisutno 9 vijećnika te da sjednica ima kvorum. 

 
 Predsjedatelj predlaže da kao točka 7. bude: Izmjene i dopune odluke o socijalnoj skrbi, a na 
prijedlog Kluba nezavisnih vijećnika te čita dnevni red sa predloženom dopunom: 
  

Dnevni red: 
1. Usvajanje Dnevnog reda; 
2. Usvajanje zapisnika sa 28. Sjednice Općinskog vijeća; 
3. Usvajanje zapisnika sa 29. Sjednice Općinskog vijeća; 
4. Program održavanja komunalne infrastrukture za 2020. Godinu; 
5. Program građenja komunalne infrastrukture za 2020. Godinu; 
6. Program održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2020. Godine; 
7. Izmjene i dopune Odluke o socijalnoj skrbi; 
8. Program socijalne skrbi za 2020. Godinu; 
9. Program društvenih djelatnosti Općine Šolta za 2020. Godinu; 
10. Program javnih potreba u predškolskom i osnovnoškolskom odgoju i obrazovanju Općine 

Šolta za 2020. Godinu; 
11. Prijedlog Proračuna Općine Šolta  za 2020. Godinu; 
12. Plan razvojnih programa za razdoblje od 2019.-2021.; 
13. Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Šolta za 2020.g; 
14. KICOŠ – financijski plan za razdoblje 2020.-2022.; 
15. Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi za 2019.; 
16. Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2019.g.; 
17. Izmjene i dopune Programa održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2019. 

Godinu; 
18. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom i osnovnoškolskom odgoju i 

obrazovanju za 2019.; 
19. Izmjene i dopune Programa društvenih djelatnosti Općine Šolta za 2019.; 
20. Izmjene i dopune Proračuna Općine Šolta za 2019.g; 
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21. Odluka o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Jedinstvenog 
upravnog odjela Općine Šolta; 

22. Analiza stanja sustava civilne zaštite Općine Šolta za 2019. Godinu i Plan razvoja sustava 
civilne zaštite Općine Šolta za 2020. Godinu; 

23. Smjernice za organizaciju i razvoj sustava Civilne zaštite Općine Šolta od 2019. do 2020. 
g; 

24. Godišnje izvješće o radu Dječjeg vrtića Čarobni pianino u pedagoškoj godini 2017./2018 i 
Godišnji plan i program rada Dječjeg vrtića Čarobni pianino za predškolsku godinu 
2019/2020.; 

25. Zahtjev za zamjenu zemljišta – Blagaić Maksim 
26. Razno 

 
Tihomir Glavurtić predlaže da se pozove privremena ravnateljica dječjeg vrtića da nam malo 
objasni ovaj Izvještaj vrtića. 
 
Predsjedatelj iznosi da nema potrebe jer mi nemamo ravnateljicu na Šolti, jedina ravnateljica 
Dječjeg vrtića koja je odgovorna za ovo Izvješće i Program je gđa. Virna Mudnić. 

 
Prijedlog dnevnog reda sa predloženom dopunom usvojen JEDNOGLASNO. 

  
AD 2.) Usvajanje zapisnika sa 28. Sjednice Općinskog vijeća 
 
Predsjedatelj otvara raspravu. 
 
Goran Tvrdić iznosi da nema primjedbe na zapisnik ali da ima primjedbu da zapisnici još nisu 
objavljeni na web-u. 
Pročelnica iznosi da zapisnici ne mogu biti  objavljeni prije nego budu verificirani od strane vijećnika 
na sjednici. 
 
Zapisnik sa 28. Sjednice Općinskog vijeća usvojen JEDNOGLASNO. 
 
AD 3.) Usvajanje zapisnika sa 29. Sjednice Općinskog vijeća 
 
Predsjedatelj otvara raspravu. 
Općinski načelnik iznosi da moli da se napiše u zapisnik sa 29. sjednice da je istoj bio nazočan. 
 
Zapisnik sa 29. Sjednice Općinskog vijeća sa predloženom dopunom usvojen JEDNOGLASNO. 
 
AD 4.) Program održavanja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 
 
Predsjedatelj otvara raspravu, te daje riječ Tonkici Radeljić koja iznosi da se prijedlog nije mijenjao 
od zadnjeg puta.  
 
Goran Tvrdić predlaže amandman u točci 4.  Održavanje čistoće plaža i opreme (tuševi i sl.) da iznos 
bude 80.000,00 kn, a stavka ostali nespomenuti rashodi – 20.000,00 kn, a sve iz razloga jer su gotovo 
svi ljudi koji žive u mjestima uz more dali primjedbu na čišćenje plaža. 
 
Općinski načelnik moli predsjedatelja da vodi računa da u Poslovniku piše da se amandman mora 
dati u pismenom obliku i to najmanje 24 sata prije sjednice. 
 
Predsjedatelj iznosi da svaki vijećnik ima pravo dati amandman na sjednici, a da je Načelnik može 
samo reći da li se sa istim slaže ili ne. 
 
Načelnik iznosi da ne prihvaća amandman vijećnika Gorana Tvrdića. 
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Tihomir Glavurtić ima primjedbu na „Dinamiku  održavanja javno prometnih i zelenih površina“ , na 
što je upozoravao već više puta, a to je da s izbriše ovo što stoji da se zimi Maslinica i druga mjesta, 
osim Grohota, čiste 3x mjesečno jer tvrdi da se to ne radi. Dalje predlaže da se stavi 1x mjesečno, ali 
da se barem očisti taj jedan put. 
 
Načelnik ne prihvaća amandman Tihomira Glavurtića. 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 7 glasova „ZA“ i 2 glasa „PROTIV“ usvojen Program 
održavanja komunalne infrastrukture za 2020. godinu. 
 
AD 5.) Program građenja komunalne infrastrukture za 2020. Godinu; 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te upoznaje nazočne sa dodatkom Programu kojim je razrađeno gdje će 
se točno što radit, a koji su usuglasili Mjesni odbori te predlaže da se o istome glasa na sjednici. 
 
Tonkica Radeljić iznosi da se u Program građenja dodaje mogućnost zaduživanja tako da je program 
povećan za 1.800.000,00 kn, a zaduživanje bi ostvarili kako bi mogli završiti neke projekte. 
 
Goran Tvrdić iznosi da ovo što je prethodno načelnik rekao za podnošenje amandmana da s tim nije 
upoznat da će pročitati pa onda komentirati, ali navodi da je on svoj amandman predložio još na 
prošloj sjednici tako da se ne može reći da ga je sada dao, a isto tako navodi da je na zadnjoj sjednici 
predložio da se u Programu građenja komunalne infrastrukture u točci 2. Ulaganja u groblja doda i 
mjesto Gornje Selo sa 20.000,00, a u isto vrijeme smanjiti u točci 5. Građevine i uređaji javne namjene 
točka 1. Izgradnja i popravak ogradnih zidića smanji za 20.000,00 kn. Ističe da sve ovo predlaže jer 
ako bude trebalo nešto popraviti na groblju onda će se reći da nema sredstava. 
 
Tonkica Radeljić iznosi da se održavanje groblja vrši kroz Program održavanja, a da je ova stavka 
čisto investicijski ako se npr. planira izgraditi neki zidić, posaditi neko cvijeće i slično. 
 
Zamjenik načelnika iznosi da svi građani koji imaju grobnice plaćaju Komunalnom Basilija 
grobljansku naknadu, a da je Komunalno dužno održavati groblja. 
 
Zvjezdana Jelinčić predlaže da se u točci 1. stavak 6. Uređenje trgova doda Trg Pomoraca u 
Stomorskoj. 
Načelnik prihvaća prijedlog. 
 
Goran Tvrdić moli da se u dodatku Programa u točci 5. Grohote izbriše iz točke a) njegovo Prezime. 
Načelnik prihvaća prijedlog/ispravku. 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 8 glasova „ZA“ i 1 glasom „PROTIV“ usvaja se Program 
građenja komunalne infrastrukture za 2020. Godinu.  
 
Nakon provedenog glasovanja sa 8 glasova „ZA“ i 1 glasom „PROTIV“ usvaja se Dodatak 
Programu građenja komunalne infrastrukture u 2020. Godini. 
 
 
AD 6.) Program održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2020. Godine; 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radeljić koja iznosi da nije bilo promjena u 
odnosu na prošli puta, ali naglašava da projekt EKO ZEKO I OTOČIĆ moraju razdvojiti kao posebnu 
aktivnost, pa će samo kroz Proračun biti odvojeno kao posebna aktivnost, ali isti iznos, sve isto. 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 7 glasova „ZA“ i 2 glasa „SUZDRŽANA“ usvaja se Program 
održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2020. Godinu. 
 



4 
 

AD 7.) Izmjene i dopune Odluke o socijalnoj skrbi 
 
Goran Tvrdić, u ime kluba nezavisnih zastupnika, čita prijedlog izmjena Odluke o socijalnoj skrbi 
ističući da klub nezavisnih vijećnika smatra da dosadašnja Odluka u dijelu 5. Pokloni za Božić članak 
18. nedovoljno detaljno regulirano navedenu materiju te predlaže slijedeće izmjene u članku 18. 
Predlažu slijedeće: Odluku o korisnicima koji imaju pravo na isplatu, vrijeme isplate i visinu Poklona 
za Božić, određuje za svaku godinu Općinsko vijeće, a sukladno sredstvima osiguranim u Proračunu. 
Božićnica u iznosu od 300,00 kn isplaćivati će se umirovljenicima kojima je osnovna mirovina 
jednaka ili manja od 1.000,00 kn mjesečno te žiteljima Općine Šolta koji ne ostvaruju pravo na 
mirovinu, a imaju od 65 godina starosti na više. 
Božićnica u iznosu od 200,00 kn isplaćivati će se umirovljenicima kojima je osnovna mirovina od 
1.500,00 – 2.000,00 kn mjesečno. 
Te žiteljima Općine Šolta koji ne ostvaruju pravo na mirovinu, a imaju od 65 godina starosti na više. 
Potrebno je priložiti kopiju osobne iskaznice kao dokaz o prebivalištu te zadnji odrezak od mirovine ili 
rješenje od mirovine kao dokaz o mirovini. 
Nadalje iznosi da misli da je poanta Božićnice da oni sa najmanjima primanjima dobiju najviše. Ističe 
da je prijedlog odluke po hitnom postupku iz razloga što po Poslovniku bi se danas mogla donijeti ova 
odluka sad koliko joj treba da stupi na snagu to navodi da ne zna a ne zna ni da li je već stavljena 
obavijest za Božićnice. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da se klub nezavisnih vijećnika nije dogovorio ovako kako je prezentirano 
na vijeću, već je druga varijanta božićnica od 200,00 kn do iznosa mirovine od 1.800,00 kn, a 100,00 
kn do iznosa mirovine od 2.000,00 kn, te iznosi da svi daju po ovom sistemu u našem okruženju. 
 
Predsjedatelj iznosi da vidi da se ovdje radi o izmjeni Odluke o socijalnoj skrbi u samo jednom 
dijelu,te pita da li da se ide na izmjenu cijele odluke ili samo tog dijela? 
 
Načelnik iznosi da bi prihvatio od ovog prijedloga, a budući da se ima sredstava, da budu obuhvaćeni 
svi umirovljenici a ne samo stariji od 65 godina, a , navodi, što se tiče onoga da vijeće umjesto njega 
preuzme obvezu donošenja odluke o isplati misli da to ne stoji jer je Zakon propisao koje su ovlasti 
načelnika. 
 
Goran Tvrdić iznosi da je hitan postupak, hitan odnosno da po Poslovniku hitan postupak znači da 
neki prijedlog ima prioritet.  
 
Zvjezdana Jelinčić predlaže da se kvalitetno pripremi prijedlog Odluke, pa da se o njoj raspravlja te 
donese kvalitetno do slijedeće godine. 
 
Predsjedatelj iznosi da je već objavljeno kada se dijele Božićnice, te da nema smisla sada mijenjati 
odluku, te predlaže da se donese slijedeći zaključak: Raspravu o ovoj točci otvoriti na jednoj od 
narednih sjednica, a vijećnici u roku od 15-mjesec dana ili najkasnije do kraja godine trebaju dostaviti 
svoje prijedloge Pročelnici te se treba napraviti prijedlog nove Odluke. 
  
Naveden zaključak usvaja se sa 7 glasova „ZA“,1 glasom „SUZDRŽANIM“ i 1 glasom 
„PROTIV“. 
 
AD 8.) Program socijalne skrbi za 2020. Godinu 
 
Predsjedatelj otvara raspravu, te daje riječ Tonkici Radeljić koja iznosi da nije bilo promjena od 
zadnjeg puta. 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 7 glasova „ZA“,  1 glasom „SUZDRŽANIM“ i 1 glasom 
„PROTIV“ usvaja se Program socijalne skrbi za 2020. Godinu. 
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AD 9.) Program društvenih djelatnosti Općine Šolta za 2020. Godinu; 
 
Predsjedatelj otvara raspravu. 
 
Tonkica Radeljić iznosi da je dodano KUD-u Šolta i ŠGZ Olinta po 20.000,00 kn, a smanjeno za 
ostale donacije. 
 
Josip Bezić, predsjednik ŠGZ Olinta iznosi da ne razumi zašto je KUD-u Šolta sada 120.000,00 kn, a 
ŠGZ Olinta 110.000,00 kn kada je na zadnjoj sjednici on tražio 120.000,00, a Katja Tramontana 
Domaćina, predsjednica KUD-a je rekla da njima 10.000,00 kn manje nego ŠGZ-u. Zanima ga da li 
KUD ima razloga zašto traži više. 
 
Načelnik iznosi da je ŠGZ Olinta tražila u rebalansu povećanje za 20.000,00 kn te i još 20.000,00 kn  
za 2020.godinu. 
 
Josip Bezić iznosi da je točno da je tražio za ovu godinu još 20.000,00 kn, ali da je za 2020. Godinu 
tražio ukupno 120.000,00 kn te opetovano pita da li je KUD dostavio program zbog kojeg traži ovo 
povećanje. 
 
Načelnik pita predsjednika ŠGZ Olinta da ga zanima hoće li otići na koju smotru obzirom da zadnjih 
10 godina nisu bili na ni jednoj. 
 
Josip Bezić iznosi da će ići na smotre da već sada imaju planiran nastup u Sloveniji u ožujku. 
 
Goran Tvrdić pita odakle se našlo još 20.000,00 kn za ŠGZ Olintu i KUD Šolta obzirom da je zadnji 
put prezentirano nešto drugo. 
 
Goran Tvrdić navodi da već godinama inzistira na tome da se vijećnicima prezentira točno koliko su 
pojedine udruge tražile, a koliko su u konačnici dobile. Ističe da je lani tražio taj podatak i ustvrdio da 
su neke udruge lani dobile npr. 50% od traženog, a neke čak 99% od traženog iznosa. Misli da bi 
trebalo postati normalno da se taj podatak dostavlja vijećnicima prije donošenja proračuna. Također 
traži da mu se odgovori na pitanje odakle se pronašlo sredstava za povećanje ovim dvjema udrugama. 
 
Tonkica Radeljić odgovara da je smanjena stavka ostale donacije za kulturna događanja. 
 
Goran Tvrdić pita da li vijećnici mogu dobiti podatke koliko je koja Udruga tražila po Programima 
koje su pisali. 
 
Predsjedatelj iznosi da se prije čitalo to na općinskom vijeću, dakle čitalo se koliko je tko tražio i 
koliko mu je u konačnici odobreno. 
 
Tonkica Radeljić iznosi da postoji Komisija koja obradi sve pristigle zahtjeve te predloži iznose, na 
što predsjedatelj odgovara da zna ali da ne bi bilo loše da se na vijeću pročita zapisnik sa sastanka te 
komisije. 
 
Tonkica Radeljić iznosi da Komisija ne piše zapisnik već napravi tablicu koju onda ima kod sebe i 
može je pročitati. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da ako postoji Komisija da bi, onda po njemu, ta Komisija trebala doći na 
vijeće i to prezentirati te ga zanima tko je u komisiji? 
 
Tonkica Radeljić iznosi da su u komisiji Marina Garbin, Zorana Kaštelanac, Željko Zlendić i Tihana 
Glavurtić. 
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Goran Tvrdić iznosi da on ne traži da vijeće odlučuje o tome koliko će se odobriti, ali misli da 
vijećnici moraju biti upoznati s tim. 
 
Načelnik iznosi da bi on predložio da se onda vijeću prezentiraju i Izvještaju svih Udruga gdje su 
potrošili ta sredstva  s čime se slaže i predsjedatelj. 
 
Predsjedatelj iznosi da je logično da bi nama sve Udruge trebale na kraju godine dostaviti i izvještaj 
gdje su i na koji način potrošili odobrena sredstva. 
 
Željko Zlendić iznosi da je jako teško odrediti koliko će se kome dodijeliti sredstava te predlaže da bi 
npr. jedan od kriterija za odobravanje sredstava trebalo biti npr. koliko su sami pribavili sredstava iz 
drugih izvora jer misli da nije normalno da se sve Udruge oslanjaju samo na Proračun Općine. 
 
Goran Tvrdić još jednom pita da li se može dobiti ta tablica koju je sastavila Komisija. 
 
Tonkica Radeljić odgovara da nema problema da će ona tu tablicu skenirat i poslat mail-om svim 
vijećnicima, ali navodi da se iznosi neće poklapati obzirom da je zadnji prijedlog načelnikov. 
 
Načelnik iznosi da on nije davao prijedloge do zadnje sjednice vijeća te isto tako navodi da se Udruge 
moraju osloniti na druge Poračune a ne samo na Općinski jer nije realno da se Udruge financiraju 
samo iz jednog Proračuna. 
 
Goran Tvrdić pita da li u Komisiji može biti jedan vijećnik, na što mu Predsjedatelj odgovara da 
smatra da u komisiji moraju biti ovi koji jesu. 
 
Zamjenik načelnika iznosi da misli da bi i KICOŠ mogao pomoći Udrugama kod pisanja Projekata 
budući nema svaka Udruga nekoga tko je educiran za tako nešto. 
 
Tihomir Glavurtić se slaže sa Zamjenikom te ističe da je više vijećnika to predložilo na prošloj 
sjednici. 
 
Predsjedatelj iznosi da bi trebali postojati neki kriteriji kod odobravanja sredstava. 
 
Načelnik iznosi da je već predlagao te da sada opet predlaže, a s obzirom koliko se sredstava troši za 
naknadu maestru, da se tamo maestro zaposli na plaću profesora u školi pa bi se i on mogao baviti 
određenim stvarima. 
 
Goran Tvrdić iznosi da je i on zadnji puta predlagao da se bavi KICOŠ iznalaženjem sredstvima 
Udrugama, te iznosi da je samo pitanje da li je KICOŠ registriran za tu djelatnost. 
 
Josip Bezić upoznaje nazočne da će 22. 12. u Bratskoj kući na adventskim kućicama biti ŠGZ Olinta 
te da će odmah održati i Božićni koncert, na što Načelnik odgovara da misli da to nije u redu, ali da 
Olinta donosi odluku. 
 
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se usvaja Program društvenih djelatnosti 
Općine Šolta za 2020. Godinu. 
 
AD 10.) Program javnih potreba u predškolskom i osnovnoškolskom odgoju i obrazovanju Općine 
Šolta za 2020. Godinu 
 
Predsjedatelj otvara raspravu. 
Nakon konstatacije da nema zainteresiranih za raspravu predsjedatelj stavlja prijedlog Programa na 
glasovanje.  
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Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi Program javnih potreba u 
predškolskom i osnovnoškolskom odgoju i obrazovanju Općine Šolta za 2020. Godinu 
 
 
AD 11.) Prijedlog Proračuna Općine Šolta  za 2020. Godinu; 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radeljić 
 
Tonkica Radeljić iznosi da će samo pojasniti stavke prijedloga Proračuna koje nisu objašnjene kroz 
Programe, pa tako navodi da se kroz posebni dio na stranici 5. kroz aktivnost Mjesnih odbora nalazi 
iznos namijenjen njima u ukupnom iznosu od 160.000,00 kn tj. po 20.000,00 kn po svakom MO. 
Za izgradnju vodovoda i kanalizacije iznos od 350.000,00 kn, te za prostorno planiranje i sređivanje 
zemljišnih knjiga po 300.000,00 kn. Također iznosi i iznos od 1.630.000,00 kn za poslovne objekte što 
podrazumijeva održavanje postojećih objekata, izgradnju POS-ovih stanova, rekonstrukciju objekta 
Marka Marulića, te izgradnju Doma za starije i nemoćne. 
 
Predsjedatelj dalje upoznaje nazočne da su Mjesni odbori dali primjedbu na način kojim se reguliralo 
trošenje sredstava predviđenih za njih, naime iznosi da oni traže da mogu samostalno odlučivati gdje 
će potrošiti predviđena sredstva te isto tako traže da se sredstva povećaju na 30.000,00 kn po Mjesnom 
odboru. Nadalje predsjedatelj moli načelnika da se izjasni o ovom prijedlogu Mjesnih odbora. 
 
Općinski načelnik iznosi da je zauzet stav da se svakom Mjesnom odboru odobri 22.000,00 kn, dakle 
2.000,00 kn više te da isti otvore žiro račune na koje će se uplatiti ta sredstva i da se sami moraju 
brinuti o trošenju istih. 
 
Predsjedatelj iznosi da bi svaki Mjesni odbor trebao napraviti svoj financijski plan te sredstva trošiti 
po tom financijskom planu kao i svaka druga pravna osoba. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da je jako teško napraviti financijski plan za cijelu godinu obzirom da ne 
zna što će Mjesnom odboru trebati kroz godinu. 
 
Predsjedatelj iznosi da je prijedlog da voditeljica Proračun a pomogne i sugerira Mjesnim odborima 
kako napraviti financijski plan te iznosi da, osobno misli, da to nije neki veliki problem. 
 
Ante Blašković Čoča iznosi da je mišljenja da postoji jednostavniji model, a to je da Mjesni odbor 
kada odluči nešto kupiti, napraviti i sl. samo u Općinu donese račun kojega će općina platiti i naravno 
da to može činiti samo dok ima novaca predviđenih za svoj MO. 
 
Goran Tvrdić iznosi da bi trebalo uvažiti zahtjeve predsjednika Mjesnih odbora, te ga zanima da li 
ovaj prijedlog Načelnika znači da ako će biti kao i do sada da će svatko imati po 20.000,00 kn, a ako 
će bit povećanje na 22.000,00 kn da onda svatko mora otvoriti račun i voditi svoje računovodstvo? 
 
Predsjedatelj iznosi da je otvaranje žiro računa bilo moguće i do sada, ali da se smatralo problem 
voditi računovodstvo, ali da se sada dogovorilo da se imenuje jedna osoba koja bi vodila računovostvo 
za sve Mjesne odbore. 
 
Ante Blašković Čoča iznosi da u Pravilniku o radu Mjesnih odbora stoji da je Općina Šolta dužna 
Mjesnim odborima pružiti svu potrebnu pomoć pa tako i oko vođenja računa. 
 
Tonkica Radeljić iznosi da misli da to nije baš jednostavno te moli da joj se reče da li neka općina ili 
grad već tako radi pa će se ona informirati na što joj predsjedatelj odgovara da postoje mnogi. 
 
Predsjedatelj moli Komisiju za proračun da iznese svoj zaključak/mišljenje. 
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Vicko Kaštelanac u ime Komisije za proračun iznosi da se ista sastala u nedjelju 08.12.2019. godine te 
da je utvrdila da je Proračun pušten u proceduru u zakonskom roku, da je obavljena javna rasprava na 
nivou svih korisnika i da, što se tiče, same procedure nema nikakvih zapreka da Proračun ide na 
usvajanje. 
 
Goran Tvrdić iznosi da će biti protiv Proračuna te ga zanima zašto je na stavci pomoći od 
međunarodnih organizacija te institucija i tijela EU predviđeno samo 200.000,00 kn,a za 20121. I 
2022. Godinu 0 kuna dok su kod drugih Općina i Gradova tu predviđena velika sredstva, a i sami 
znamo da imamo formiran tim za pripremu projekta i prijavu projekata na natječaje EU? 
 
Ćiril Kalebić pita tko je u tom timu? 
 
Tonkica Radeljić odgovara da je na toj stavci malo novaca jer svi natječaji uglavnom idu preko 
Ministarstva koji dobiju sredstva od EU pa onda dalje raspisuju natječaje, a ne direktno iz EU 
fondova. 
 
Predsjedatelj odgovara Goranu Tvrdiću da nema više tog tima jer ga je načelnik raspustio. 
 
Goran Tvrdić iznosi da traži konkretan odgovor na svoje pitanje, te da nije znao da je tim raspušten. 
 
Načelnik iznosi da je Tonkica Radeljić ispravno rekla da većinu sredstava odnosno gotovo sva 
sredstva dobivamo preko Ministarstava. Također iznosi da je na sebe preuzeo svu odgovornost i da će 
zajedno sa zamjenikom od sada raspoređivati i voditi projekte te će onda nalogom rješavati tko će što 
raditi. Iznosi da ima pravo donijeti takvu odluku i da ju je donio, ali naglašava sve u dogovoru jer 
ističe da uvijek radi timski i vuče samo poteze koji su najbolji za Općinu Šolta. 
 
Goran Tvrdić ponovno pita zašto je smijenjen taj tim?, na što Načelnik odgovara da nitko nije 
smjenjen? 
 
Ćiro Kalebić ponovno pita tko je bio u tom timu? 
 
Načelnik mu odgovara da su članovi tima bili Željko Zlendić, Tihana Glavurtić, Zorana Kaštelanac, 
Marina Garbin i Tonkica Radeljić. 
 
Goran Tvrdić navodi da nije zadovoljan odgovorom i da ne vidi razlog zašto se nije moglo staviti 
više sredstava na tu stavku. 
 
Predsjedatelj iznosi da postoji više načina kako se dobiju sredstva, navodi da određena sredstva 
dobivamo iz Ministarstva te navodi da se tako npr. dobilo za luku Stomorska. Navodi da taj naš tim 
nije napravio nikakvi vlastiti projekt već se samo uključivao u natječaje koje su raspisivali 
Ministarstva i Županije koji imaju svoje vlastite razvojne agencije. 
 
Predsjedatelj u 11:51 sat konstatira da je sjednicu napustila vijećnica Inga Tomić Vrdoljak tako da 
istoj sada prisustvuje 8 vijećnika.  
 
Nakon provedenog glasovanja sa 6 glasova „ZA“ i 2 glasa „PROTIV“ usvaja se Proračun 
Općine Šolta za 2020. Godinu. 
 
Predsjedatelj konstatira da se u 11:57 sati vratila na sjednicu Inga Tomić Vrdoljak tako da istoj 
sada prisustvuje 9 vijećnika. 
 
Predsjedatelj u 11:58 konstatira da je sjednicu napustio Tihomir Glavurtić tako da istoj sada 
prisustvuje 8 vijećnika. 
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AD 12.) Plan razvojnih programa za razdoblje od 2019.-2021.; 
 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 7 glasova „ZA“ i 1 glasom „PROTIV“ usvaja se Plan razvojnih 
programa za razdoblje od 2019.-2021. 
 
AD 13.) Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Šolta za 2020.g; 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 7 glasova „ZA“ i 1 glasom „PROTIV“ usvaja se Odluka o 
izvršavanju Proračuna Općine Šolta za 2020. Godinu. 
 
AD 14.) KICOŠ – financijski plan za razdoblje 2020.-2022.; 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 7 glasova „ZA“ i 1 glas „PROTIV“ usvaja se Financijski plan 
KICOŠ-a za razdoblje 2020.-2022.godine. 
 
Predsjedatelj u 12:04 prekida sjednicu i daje pauzu. 
 
U 12:25 sati predsjedatelj nastavlja sjednicu i konstatira da je nazočno 8 vijećnika. 
 
AD 15.) Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi za 2019 
 
U 12:29 sati sjednici pristupa vijećnik Tihomir Glavurtić tako da istoj sada prisustvuje 9 vijećnika. 
 
Predsjedatelj otvara raspravu, a Tonkica Radeljić ukratko obrazlaže prijedlog Programa te nastale 
promjene.  
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se usvajaju  Izmjene i dopune Programa 
socijalne skrbi za 2019. Godine. 
 
AD 16.) Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2019.g.; 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radeljić koja ukratko obrazlaže prijedlog Izmjena. 
Navodi da smo u Programu smanjili tamo gdje nismo imali troškova odnosno što se nije napravilo npr. 
uređenje Trga Kavčina, pa Đardina, nismo pokrenuli izgradnju mrtvačnice u Gornjem Selu, sanaciju 
ogradnog zida i slično. Kod nerazvrstanih cesta i putova imamo povećanje iz glavnog razloga što do 
kraja godine moramo riješiti otkup zemljišta za ceste u Šipkovoj tako da, iznosi, se dodala stavka za 
ceste u iznosu od 500.000,00 kn koji je iznos ustvari unaprijed plaćani komunalni doprinos. 
 
Načelnik upoznaje nazočne da će se u ovoj godini riješiti otkup zemljišta čiji vlasnici su pristali na to, 
a u idućoj godini idu izvlaštenja. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da su na stavci uređaji javne namjene dvije kućice za advet u iznosu od 
20.000,00 kn te ga zanima zašto osim Grohota nitko nije dobio kućice za advent? 
 
Načelnik iznosi da je ovaj Advent organiziran na njegovo inzistiranje i da bi volio da se ubuduće 
proširi po Šolti, budući da je do sada jedino bilo organizirano u Stomorskoj u privatnoj režiji. Također 
iznosi da nema ništa protiv da se kupi i kućica za Maslinicu. 
 
Zvjezdana Jelinčić iznosi da misli da je Općina Šolta jedna općina i da je u Grohotama organizirano s 
namjerom da se svi stanovnici druže. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da kako će on nekoga natjerati da ide u Grohote, a Nataša Nazor Jovović 
predlaže da se Advent svake godine održi u drugom mjestu. 
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Tihomir Glavurtić iznosi da su ljudi većinom upućeni na svoje mjesto, a zamjenik načelnika kaže da 
i u Splitu nije Advent po kvartovima već samo na Rivi. 
Tihomir Glavurtić iznosi da je prije dvije godine od svojih sredstava kupio ukrasa za bor u iznosu od 
1.200,00 kn i kitio bor na Žalu, međutim ove i prošle godine to nije mogao jer Općina nije bila 
sposobna popraviti struju na „krugu“. 
 
Nakon provedbe glasovanja sa 8 glasova „ZA“ i 1 glasom „PROTIV“ usvaja se Izmjene i 
dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2019. Godine. 
 
AD 17.) Izmjene i dopune Programa održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2019. 
Godinu; 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radeljić koja ukratko obrazlaže prijedlog Izmjena i 
dopuna Programa ističući da je došlo do smanjenja Programa budući su se sve aktivnosti prebacile u 
iduću godinu. 
 
Zamjenik načelnika iznosi da je najveći iznos iz Programa odnosi se na sanaciju odlagališta Borovik 
da će uskoro biti raspisana javna nabava tako da će realizacija biti u idućoj godini. 
 
Tihomir Glavurtić pita za što se potrošilo u projektu Eko zeko i otočić 250.000,00 kn 
 
Tonkica Radeljić iznosi da su se napravile predstave po svim otocima, medijska kampanja po 
lokalnim medijima, te nova web stranica  i jedna radionica u Grohotama u Školi. Također navodi da se 
napravila grafička priprema za tiskanje brošura, letaka i plakata te da bi podjela mogla početi do kraja 
siječnja 2020. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da mu se ipak čini da je potrošena svota velika. 
 
Goran Tvrdić iznosi da zna da se donacije iz Županije i Ministarstva moraju prikazati kroz Proračun, 
te pita u čemu je problem da cijelu 2019. godinu nije bila ni jedna donacija. 
 
Predsjedatelj mu odgovara da radi određenih problema nije bilo donacija ali da će se iste dobiti u 
drugoj godini. 
 
Goran Tvrdić iznosi da je pitanje hoćemo li sa sadašnjim ljudstvom i opremom moći izdržati ljeto. 
 
Željko Zlendić iznosi da se nije išlo u nabavu opreme jer su se očekivali natječaji Fonda za zaštitu 
okoliš koji su vrlo povoljni, ali njih nije bilo te će se, vjerojatno, krenuti u nabavu opreme i vozila 
vlastitim sredstvima budući bez toga nećemo moći „progurati“ ljeto 
 
Načelnik dodaje da moramo otkupiti i cca 10.000 m2 zemlje na odlagalištu otpada. 
 
Nakon provedbe glasovanja sa 7 glasova „ZA“ i 2 glasom „SUZDRŽANA“ usvaja se Izmjene i 
dopune Programa održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2019. Godinu. 
 
AD 18.) Izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom i osnovnoškolskom odgoju i 
obrazovanju za 2019.; 
 
Predsjedatelj otvara raspravu, a Tonkica Radeljić ukratko obrazlaže Izmjene i dopune Programa 
navodeći da je došlo do povećanja za predškolski odgoj budući od trećeg mjeseca imamo zaposlenu 
još jednu odgajateljicu i kuharu je povećano dnevno radno vrijeme. 
 
Nakon provedbe glasovanja JEDNOGLASNO se usvajaju Izmjene i dopune Programa javnih 
potreba u predškolskom i osnovnoškolskom odgoju i obrazovanju za 2019. Godinu. 
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AD 19.) Izmjene i dopune Programa društvenih djelatnosti Općine Šolta za 2019.; 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radeljić koja iznosi da se mijenjaju dvije aktivnosti 
i to turizam zbog izrade Strategije razvoja turizma i promicanje kulture zbog snimanja milenijske 
fotografije Čuvite. 
 
Predsjedatelj iznosi da se treba dodati  na stavci za ŠGZ Olintu 20.000,00 kn kako je dogovoreno na 
prošloj sjednici, a sve kako bi uspješno završila ovu godinu. 
 
Nakon provedbe glasovanja JEDNOGLASNO se usvajaju Izmjene i dopune Programa 
društvenih djelatnosti Općine Šolta za 2019. Godinu sa predloženom izmjenom. 
 
AD 20.) Izmjene i dopune Proračuna Općine Šolta za 2019.g; 
 
Predsjedatelj otvara raspravu, te daje riječ Tonkici Radeljić koja ukratko obrazlaže Izmjene i dopune 
Proračuna Općine Šolta za 2019. Godinu. 
 
Tonkica Radeljić iznosi da je na stavci redovno poslovanje općinske uprave i administracije dodano 
kao rashod plaćanje jednog odvjetničkog ureda kojega smo angažirali da bi naplatili pravo služnosti za 
instalacije T-coma i već smo naplatili 400.000,00 kn kao i rashod zbog plaćanja duga za vodu za 
nelegalne priključke. 
 
Nakon provedbe glasovanja sa 8 glasova „ZA“ i 1 glasom „PROTIV“ se usvajaju Izmjene i 
dopune Proračuna Općine Šolta za 2019. Godine. 
 
AD 21.) Odluka o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Jedinstvenog 
upravnog odjela Općine Šolta; 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Pročelnici Nataši Nazor Jovović koja iznosi da je razlog 
donošenja ove odluke nalog inspekcije za upravu koja je naložila da donesemo nove odluke ili stare 
uskladimo sa novim zakonskim propisima te navodi da je ovo treća i zadnja odluka. Iznosi da je 
različita od prethodne obzirom da je Načelnik donio novu sistematizaciju te imamo nova dva radna 
mjesta i to komunalni redar sa visokom stručnom spremom i pravnik. 
 
Tihomir Glavurtić pita što znače ovi klasifikacijski rangovi 1, 4 ili 6. 
 
Nataša Nazor Jovović iznosi da treba otvoriti Uredbu o klasifikaciji radnih mjesta, da je to 
jednostavno tako zakonom određena klasifikacija ovisno o složenosti poslova i o stručnoj spremi. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da mu je „upalo u oko“ da je koeficijent Pročelnik 2,4, a višeg savjetnika 
2,16 što  misli da je mala razlika. 
 
Pročelnica iznosi da po Zakonu sistematizaciju predlaže Pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela, ali 
da ovdje to nije bio slučaj. 
 
Goran Tvrdić pita zašto je uvršteno novo radno mjesto pravnika ako nema većeg obima poslova i što 
znači ova izjava Pročenice da ovo nije ona napisala. 
 
Pročelnica iznosi da je ovo Odluka o koeficijentima i da nju donosi Općinsko vijeće, a da Pročelnik 
predlaže sistematizaciju po Zakonu. 
 
Goran Tvrdić pita Načelnika zašto je planirao još jednog pravnika? 
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Načelnik odgovara da je to samo plan i da trenutno nema namjeru raspisivati natječaj, ali je želio da 
imamo mogućnost, pa ukoliko se ukaže potreba sigurno će prvo izvijestiti Općinsko vijeće o namjeri 
raspisivanja natječaja. 
 
Gorana Tvrdića zanima da li se prethodni odgovor Načelnika odnosi i na raspisivanje natječaja za 
Komunalnog redara, na što predsjedatelj odgovara da se dogovorilo da se raspiše natječaj za 
komunalnog redara. 
 
Nakon provedbe glasovanja sa 8 glasova „ZA“ i 1 glasom „PROTIV“ se usvajaj Odluka o 
koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine 
Šolta. 
 
AD 22.) Analiza stanja sustava civilne zaštite Općine Šolta za 2019. Godinu i Plan razvoja sustava 
civilne zaštite Općine Šolta za 2020. Godinu 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Pročelnici koja iznosi da su ova i slijedeća odluka, Odluke 
koje se donose svake godine. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da Civilna zaštita nema nikakve opreme i da se on sam pita što bi bilo kada 
bi došlo do nekakve nepogode. 
 
Pročelnica iznosi da bi se svaki građanin trebao educirati o osnovnim stvarima u slučaju nezgode, te 
da je Civilna zaštita ona koja zadnja izlazi, a da osobno misli da imamo vrlo dobro organizirano i 
educirano, a  i opremljeno Dobrovoljno vatrogasno društvo. 
 
Načelnik, što se tiče DVD-a Šolta, iznosi da je nedavno u posjetu Šolti bio Ministar gospodarstva i 
njegov zamjenik te da se, između ostalog, razgovaralo i dogovaralo da bi iz robnih rezervi DVD 
mogao dobiti jedno novo vatrogasno vozilo. 
 
 
Nakon provedbe glasovanja sa 8 glasova „ZA“ i 1 glasom „SUZDRŽAN“ se usvaja Analiza 
stanja sustava civilne zaštite Općine Šolta za 2019. Godine i Plan razvoja sustava civilne zaštite 
Općine Šolta za 2020. Godine. 
 
AD 23.) Smjernice za organizaciju i razvoj sustava Civilne zaštite Općine Šolta od 2019. do 2020. 
g; 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te nakon konstatacije da nema zainteresiranih za raspravu Odluku stavlja 
na glasovanje. 
 
Nakon provedbe glasovanja sa 8 glasova „ZA“ i 1 glasom „SUZDRŽAN“ se usvaja Smjernice za 
organizaciju i razvoj sustava Civilne zaštite oPćine Šolta od 2019. do 2020. godine. 
 
AD 24.) Godišnje izvješće o radu Dječjeg vrtića Čarobni pianino u pedagoškoj godini 2017./2018 
i Godišnji plan i program rada Dječjeg vrtića Čarobni pianino za predškolsku godinu 
2019/2020.; 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Pročelnici koja iznosi da je ovo Izvještaj te godišnji plan i 
program na nivou cijelog vrtića Čarobni pianino, a ne samo dječjeg vrtića u Grohotama. 
 
Goran Tvrdić konstatira da mi imamo osobu zaduženu za dječji vrtić u Grohotama a to je gđa. 
Zvjezdana Jelinčić. 
 
Načelnik iznosi da mi službeno imamo potpisan Ugovor između Općine Šolta i vrtića Čarobni 
pisanino i da misli da je to relacija na kojoj bi se trebalo razgovarati. 
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Goran Tvrdić iznosi da je točno da je Ugovor popisan između Općine i Čarobnog pianina, ali da je 
općinsko vijeće zadužilo Zvjezdanu Jelinčić pa da bi nas ona mogla detaljnije izvijestiti o radu dječjeg 
vrtića u Grohotama. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da je upravo zato i traži da se pozove na sjednicu odgajateljica Sandra 
Cecić kako bi nas iz prve ruke izvijestila o stanju u našem vrtiću. 
Navodi da ga interesira što se dogodilo da smo sada zadovoljni, a bili smo jako nezadovoljni radom 
vrtića. 
 
Zvjezdana Jelinčić iznosi da se je vrtić dobio još jednu odgajateljicu te sada bez problema mogu 
organizirati rad, da je kuharu produženo radno vrijeme, te da je ovo predočeno izvješće uredno. 
 
Predsjedatelj iznosi da smo se davno dogovorili da bi našu Ustanovu trebalo osnovati te je držati u 
stanju mirovanja tako da imamo sve spremno ukoliko nam zatreba. 
 
Goran Tvrdić iznosi da je kada se zadnji put raspravljalo o dječjem vrtiću razumio da imamo 
osnovanu Ustanovu, a da sada vidi da nemamo, ali da smo zadovoljni sa sadašnjim stanjem. 
 
Predsjedatelj iznosi da se sutra može osnovati Ustanova, ali da moramo pripremiti još neke 
dokumente. 
 
Zvjezdana Jelinčić iznosi da imamo samo suglasnost Ministarstva da možemo krenuti u osnivanje 
Ustanove. 
 
Pročelnica pojašnjava da smo od Ministarstva dobili pozitivnu odluku za osnivanje vrtića i da sada 
moramo donijeti odgojne Programe koji se onda šalju na suglasnost Ministarstvu. 
 
Goran Tvrdić ponovno navodi da smo prije pola godine imali raznih problema sa vrtićem, da je bilo 
problema sa klimama, sa zamračivanjem i slično te da smo tada imenovali, neslužbeno, Zvjezdanu 
Jelinčić ispred Općinskog vijeća za komunikaciju sa vrtićem. 
 
Tihomir Glavurtić opetovano navodi da je zato i tražio da se pozove Sandra Cecić iz vrtića Grohote. 
 
Pročelnica iznosi da se od tada puno toga promijenilo da su napravljene zamračnice, da su servisirane 
klime i slično, te navodi da komunikacija mora izgledati tako da odgajatelji svoje probleme iznesu gđi. 
Virni Mudnić, a onda će imenovana gospođa vidjeti o čemu će izvijestiti Općinu da riješi, a koje 
probleme će riješiti sama. 
 
Goran Tvrdić iznosi da je onda gđa. Virna Mudnić trebala doći na sjednicu. 
 
Goran Tvrdić iznosi da trenutno na sjednici imamo dvoje roditelja čija djeca idu u dječji vrtić pa da 
ih moli da iznesu svoja zapažanja. 
 
Ćiril Kalebić iznosi da od kada je novi kuhar da je hrana bolja, da su se popravila ulazna vrata te da 
je, ukratko, mnogo toga poboljšano. 
 
Tonkica Radeljić iznosi da jedino što može reći je to da se mora donijeti za svako dijete WC papir i 
ubrusi na što joj odgovara Zvjezdana Jelinčić da je ona radila u vrtiću cijeli radni vijek i da se to uvijek 
nosilo, kao i da se plaćalo sve predstave osim Božićne koju je plaćao Grad Sinj.  
 
Predsjedatelj iznosi da bi Zvjezdana Jelinčić, obzirom na struku, trebala pomoći napraviti potrebne 
Programe te da bi trebali formirati Ustanovu i staviti je u stanje mirovanja dok nam ne zatreba. 
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Goran Tvrdić se slaže sa predsjedateljem te iznosi da bi to trebao biti službeni zaključak, a Zvjezdana 
Jelinčić da bude službeni predstavnik Općine, na što Zvjezdana Jelinčić odgovara da ne mora biti 
službeno, ali da će ona sve napraviti da pomogne iz razloga što to želi učiniti. 
 
 
AD 25.) Zahtjev za zamjenu zemljišta – Blagaić Maksim 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Pročelnici da ukratko obrazloži navedeni zahtjev. 
Pročelnica iznosi da je gosp. Maksim Blagaić već više puta podnosio ovaj zahtjev i da je zahtjev već 
bio na vijeću prije par godina. Upoznaje nazočne da se radi o čestici zemlje koja se nalazi u mjestu 
Donja Krušica i na kojoj se nalaze tri kuće, jedna je kuća podnositelja zahtjeva, druga Nikole-Nikice 
Blagaića, a treća Tonke Blagaić. Navodi da je Nikola-Nikica Blagaić jedini upisan u posjedovni list za 
22m2, a da nas je Tonka Blagaić tužila i s njom smo u parnici glede tog zemljišta. Konstatira, dakle, 
da je zemljište ispod tih kućica vlasništvo Općine Šolta i da Maksim Blagaić traži da napravimo 
zamjenu, dakle da  Općina Šolta njemu prepusti taj dio zemljišta, a on će Općini Šolta zauzvrat dati 
svoje zemljište na drugom mjestu, također navodi da Općina po Zakonu ne može napraviti zamjenu 
zemljišta. 
 
Predsjedatelj iznosi da je gosp. Blagaiću rečeno da je jedino rješenje da on kupi taj dio zemljišta, a da 
će onda Općina od njega kupiti zemljište koje nam nudi u zamjenu. 
 
Pročelnica iznosi da tu postoji još jedan problem, a to je, kako je utvrdio sudski vještak, da jedan dio 
čestice ulazi u koridor puta, na što predsjedatelj govori da se taj dio naravno ne može prodati. 
 
Pročelnica upoznaje nazočne da je Jedinstveni upravni odjel utvrdio sve što je potrebno i pribavio sve 
potrebne dokumente, ali da ni pravno ni zakonski Općine ne može napraviti zamjenu zemljišta, te da 
jedino što Vijeće može učiniti je donijeti zaključak da načelnik objavi natječaj za prodaju dijela 
zemljišta kojega traži gosp. Blagaić. 
 
Predsjedatelj iznosi da bi se u tom slučaju trebalo taj dio zemljišta izdvojiti iz navedene čestice i 
formirati kao samostalnu česticu, a tek onda raspisati natječaj. Također navodi da to treba napraviti 
gosp. Blagaić, a ne Općina Šolta. 
 
Nakon provedbe glasovanja JEDNOGLASNO se  donosi  
      
 
     ZAKLJUČAK 
Odbija se zahtjev Maksima Blagaića za zamjenu zemljišta oznake kat.čest. 2665/70 K.O. Donje 
Selo upisana u posjedovni list broj 1162 sa zemljištem oznake kat.čest. 2666/2 K.O. Donje Selo 
upisana u posjedovni list broj 1130. 
 
AD 26.) Razno 
 
Predsjedatelj otvara raspravu. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da je odgovor na njegovo pitanje koje je uputio Ministarstvu graditeljstva i 
prostornog uređenja, a u svezi njegove predstavke kojom ukazuje na nepravilnosti u radu Splitsko-
dalmatinske županije, a u svezi izdavanja lokacijske dozvole za postavljanje sidrišta završilo u 
dnevnom redu, a do njega nije došlo. Smatra da ovaj dopis nije upućen Općini već njemu osobno i da 
ga se o tome trebalo izvijestiti. 
 
Pročelnica iznosi da je odgovor stigao na adresu Općinskog vijeća, Podkuća 8 i da je kao takvo 
protokolirano u Općini Šolta. 
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Tihomir Glavurtić iznosi da problem nije u tome što se otvorilo nego što se onda nije njemu 
proslijedilo jer je on slao požurnice ne znajući da je odgovor stigao još 09.10. te moli da mu se 
ubuduće kada tako nešto dođe za njega i proslijedi. 
 
Goran Tvrdić iznosi da bi se javno ispričao Robertu Kalebiću zato što je na prošloj sjednici rekao 
nešto što nije potpuna istina. Naime na prošloj sjednici je iznio da je par puta parkirao unutar rampe 
što je potvrdio i Načelnik izjavom da ga je fotografirao, ali da se tamo parkira  Robert Kalebić iako ne 
zna da li ima dozvolu za to. 
Navodi da je kasnije uputio zahtjev Općinskom službeniku za informiranje, a koji ga je uputio na 
Komualno Basilija,  upit tko sve ima mjesečno kartu za parkiranje na tom mjestu te je dobio odgovor 
da je pet ljudi u 12. mjesecu platilo parkirnu kartu za parkiranje unutar rampe, a da Kalebić Robert ima 
plaćenu kartu ali za parking van rampe što znači da njegova sumnja nije bila potpuno točna te se još 
jednom ispričava Robertu Kalebiću. 
 
Načelnik poziva sve nazočne na prigodni Božićni domjenak 23.12.2019. u vijećnici te iznosi da će 
putem mail-a biti obaviješteni o točnom satu održavanja istog. 
 
Nakon konstatacije da nema više zainteresiranih za raspravu predsjedatelj istu zaključuje  u 13:38 
sati.  
 
 
 
ZAPISNIČAR       PREDSJEDATELJ 
Welda Begović v.r            Ante Ruić v.r. 
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